
BRM. 0003.32.2016      Kraśnik, dnia 15 kwietnia 2016 r. 
    
 
 
                                                                                            Pan 
                                                                                    Jan Albiniak 
                                                                                    Radny Rady Miasta Kraśnik 
 
 
 Odpowiadając na interpelacje zgłoszone na sesji w dniu 31 marca 2016r.  wyjaśniam, 
co następuje:  
 
Treść interpelacji 1: zapytał Burmistrza czy utworzenie Referatu Spraw Społecznych 
pociągnęło za sobą konieczność zatrudnienia nowych osób czy odbyło się to na bazie 
posiadanych zasobów ludzkich. 
 
Odpowiedź:  W związku z realizacją zadania zleconego jakim jest program „Rodzina 500 
plus” Zarządzeniem Wewnętrznym nr 14/2016 Burmistrza Miasta Kraśnik z dnia 14.03.2016r. 
wyodrębniono w strukturze organizacyjnej Urzędu Miasta Kraśnik (w ramach Wydziału 
Spraw Obywatelskich i Ochrony Informacji Niejawnych) Referat Spraw Społecznych. 
W wyniku zmian organizacyjnych wynikających z realizacji programu „Rodzina 500 plus” nie 
zatrudniono nowych osób, a wybrani pracownicy zostali przeniesieni z innych 
referatów/wydziałów Urzędu Miasta Kraśnik. 
 
 


